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استاندار هرمزگان مطرح کرد؛  

مهدی دوستی اســتاندار هرمزگان اظهار کرد: یکی 
از کارهای مهم صورت گرفته برای عمرانی ســازی 
جزایر خلیج فارس، حذف شــرط فرم جیم در طرح 

ملی مسکن برای جزیره بوموسی است.
وی افزود: برای شهرســتان ابوموسی شرط فرم جیم 
را حــذف کردیم و هــر ایرانی می تواند یک خانه در 
ابوموسی داشته باشد، به هر فرد در قطعات ۳۰۰ متری 
زمین تخصیص می یابد و تســهیلات مسکن نیز داده 

خواهد شد.
به گفته اســتاندار هرمزگان، دولت سیزدهم از ابتدای 
فعالیت، گام های مهمی در راســتای توسعه متوازن و 
گسترش عدالت در مناطق مختلف استان برداشته و در 
همه حوزه هایی که نیاز به کار و فعالیت بود، تلاش های 

خوبی صورت گرفت.
دوســتی افزود: هرمزگان پایتخت اقتصاد دریا محور 
اســت و بر همین مبنا برنامه ریزی جامعی برای بهره 
بــردن از ظرفیت دریا در حال انجام اســت، دولت 
ســیزدهم اهتمام ویژه ای بر صدور مجوز صیادی به 

فعالان این حوزه و ســاماندهی صیادان داشته تا بتوان 
بخشی از اشتغال مورد نیاز استان را از این طریق تأمین 

کرد.
وی تصریح کرد: در حوزه صیادان ســنتی فاقد مجوز 
استان مطابق آخرین آمار برای ۷۸۰۰ نفر از افراد مجوز 
صادر شــده و هویت دار شده اند، با این مجوز تقریباً 
مشــکل حدود ۲۲ هزار نفر حل شده است، در حوزه 
شــیلاتی اقدامات دیگری نظیر برق دار کردن مزارع، 
پرورش ماهی در قفس، زیستگاه مصنوعی و اقدامات 

مهم دیگری انجام شده که می تواند به حوزه شیلاتی 
کمک کند.

نماینده عالی دولت در هرمزگان اضافه کرد: در حوزه 
اشــتغال گام های خوبی برداشــته شد در سال ۱۴۰۱ 
اســتان متعهد به ایجاد حدود ۳۸ هزار شــغل بود اما 
خوشبختانه توانستیم حدود ۵۱ هزار شغل با کد ملی 
منحصر بفرد و با قابلیت راستی آزمایی ایجاد کنیم که 
نشانگر اجرای ۱۳۰ درصدی تعهد است و به نسبت 

سال ۱۴۰۰ رشدی دو برابری شاهد بودیم.

جزئیات امکان ثبت نام طرح ملی مسکن
 در بوموسی برای تمام ایرانیان 

        اقتصاد کیش -    استاندار هرمزگان 
گفت: برای شهرستان بوموسی شرط فرم 
»ج« را حذف کردیم و هر ایرانی می تواند 

یک خانه در بوموسی داشته باشد.

۴۰ درصد سرمایه گذاری صنعتی 
هرمزگان محقق شد

اقتصاد کیش-     رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان گفت: ۴۰ درصد 
سرمایه گذاری این استان در حوزه صنعتی به مبلغ ۱۰۰ هزار میلیارد تومان در سه ماهه 

نخست امسال محقق شده است.
خلیل قاسمی  در نشست خبری به مناسبت دهه تولید و تجارت افزود: تا پایان امسال 
سرمایه گذاری بیش از ۲۵۰ هزار میلیارد تومان در بخش صنعت هدفگذاری شده است 
که تقریبا ۴۰ درصد این برنامه در همین سه ماهه نخست امسال محقق شده و رتبه دوم 

کشوری را در این زمینه کسب کرده ایم.
وی با اشــاره به اینکه ســال گذشته رتبه سوم کشوری در بخش صنعت به هرمزگان 
تعلق گرفت، اظهار کرد: این جایگاه نشــان می دهد اســتان هرمزگان بستر و ظرفیت 
قوی زیرســاختی برای توسعه صنعت در مقایسه با استان های بزرگ و برخوردار که 

زیرساخت هایشان در این زمینه آماده هست، را دارد.
رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان اظهار کرد: سرمایه گذاری گام نخست 
فعالیت ها در حوزه صنعتی و تجاری است که امیدواریم تا پایان امسال با انجام پروژه های 

بزرگ و شاخص در این حوزه بتوانیم به هدف پیش بینی شده دست یابیم.
وی یادآور شد: از آنجایی که گاز، برق و انرژی به عنوان حلقه نخست برای سرمایه گذاری 
است و در حال حاضر نیز در شرق استان هنوز گاز نداریم لذا سرمایه گذاران برای ورود 

به این حوزه، نیازمند چنین زیرساخت هایی هستند که باید فراهم شود.
قاسمی ابراز کرد: البته کار توسعه استان در بخش سرمایه گذاری به خوبی در دست انجام 
است و تلاش می کنیم این تمرکز از بندرعباس به سمت شرق و غرب استان نیز داشته 

باشیم و زنجیره ها را به عنوان موضوع اصلی حفظ کنیم.
این مسوول اضافه کرد: موضوعی که جدای از موارد یادشده باز در حلقه سرمایه گذاری 
مطرح است، در حوزه پسماندها بوده که روی این موضوع نیز برنامه ریزی مشخصی 

انجام دهیم.
انجام ۲۵۳ برنامه صنعتی، معدنی و تجاری در هرمزگان

رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان همچنین به برنامه های این سازمان 
در سالجاری اشاره کرد و گفت: ۲۵۳ برنامه امسال در حوزه صمت استان برنامه ریزی 
شده که ۶۶ برنامه مربوط به شعار سال بوده و ۱۸۷ برنامه نیز برای سیاست های مستمر 

وزارتخانه است .
قاسمی با اشاره به رویکرد صمت استان برای تقویت تجارت خرد و کلان ادامه داد: 
سال گذشته حدود ۲ میلیارد دلار صادرات غیرنفتی استان محقق شد که نشان می دهد 

ظرفیت های صادراتی استان از برخی کشورهای کوچک همسایه نیز بالاتر است.
وی، اصلاح رویه های بندری و تجاری را یکی دیگر از اقدامات مهم سال گذشته سازمان 
صنعت، معدن و تجارت هرمزگان معرفی و عنوان کرد: سال گذشته بندرتیاب )میناب(، 
بندرخمیر و بندر سیریک مجوز رویه ی پیله وری را که بعد از رویه های ملوانی و ته لنجی 

مساله ای مهم به شمار می آید، دریافت و برای ملوانان استان فعال کردیم.
ارتقای ظرفیت ۱۱۱ واحد صنعتی در هرمزگان

رییس سازمان صمت هرمزگان گفت: سال گذشته موفق شدیم ۱۱۱ واحد صنعتی را 
ارتقای ظرفیت دهیم که ۲۴ میلیون تن ظرفیت تولید استان را افزایش داد.

قاســمی ادامه داد: در احیای واحدهای راکد نیز سال گذشته ۴۸ واحد صنعتی احیا و 
وارد چرخه فعالیت شد.

وی گفت: در سه ماهه نخست امسال کشفیات معادن هرمزگان از رشد ۲۷۰ درصدی 
برخوردار بوده و خوشــبختانه امروز ۷۰ میلیون تن سنگ آهن مگنتیت داریم که ۱۰ 

میلیون تن از آن آماده صدور پروانه بهره برداری است .
عودت وجه گرانفروشی به مردم

این مسوول در ادامه با تاکید بر اینکه مردم می توانند تخلفات اصناف و گران فروشی ها را 
به سامانه ۱۲۴ اطلاع دهند، ابراز کرد: طبق تصمیم ستاد تنظیم بازار استان، اگر بازرسان 
این سازمان در واحدی با گران فروشی روبرو شدند، فروشنده  متخلف ملزم است برای 

مشتریان ۷۲ ساعت گذشته خود فراخوان داده و عودت وجه به مردم داشته باشند.

شهردار جدید درگهان قشم رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان عنوان کرد:
معرفی شد

اقتصاد کیش-     با حضور مدیرکل دفتر امور شهری استانداری هرمزگان، فرماندار 
قشم، شورای شهر درگهان و جمعی از مسئولان شهردار جدید درگهان معارفه شد.

صفر صادقی پور، مدیرکل امور شهری و شوراهای استانداری هرمزگان در این مراسم 
ضمن تشــکر از سرودی شهردار سابق درگهان گفت: آقای سرودی زحمات بسیار 

زیادی کشیدند و خدمات خوبی را برای مردم شهر درگهان فراهم کردند.
وی افزود: کار کردن در شــهرداری ها ســخت است و یکی از دلایل آن این است که 
شــهرداری یک نهاد بی درآمد اســت و باید منابع خود را فراهم کند تا هزینه خدمات 

شهری را فراهم کند.
صادقی پور عنوان کرد: بیشتر منابع برای اداره امور شهری منابع دولتی است و منابع خود 

شهرداری ها بسیار کم است که این ضعف شهرداری ها است.
وی اضافه کرد: با توجه به ظرفیت ها و پتانسیل های خوبی که در درگهان وجود دارد 
شهرداری باید به سمتی برود که منابع مالی خود را تأمین کند و به منابع دولتی چشم 

نداشته باشد.
مدیرکل امور شهری و شوراهای استانداری هرمزگان در ادامه با اشاره به اهمیت تامین 
منابع مالی شهرداری ها گفت: ما زمانی می توانیم با فراغ بال و بدون مشکل به توسعه و 
آبادانی یک شهر فکر کنیم که از خیلی از حواشی و مشکلات شهری گذر کنیم و این 

موضوع در سایه مشارکت با بخش خصوصی و جذب سرمایه گذار فراهم می شود.
وی ادامه داد: استفاده از ظرفیت های بخش خصوصی می تواند به پیشبرد پروژه های 

شهری کمک شایان توجهی کند.
صادقی پور در ادامه یادآور شد: کمیت نیروی انسانی در شهرداری ها با کمبود مواجه 
است و ما باید به تناسب شرح وظایف سازمانی نیروی انسانی موردنیاز شهرداری ها 

را فراهم کنیم.
وی اضافه کرد: باید به سمت و سویی برویم که تضارب آرا در شورای شهر به سمت 
حل مشکلات شهری برود و اختلافات و عدم تعامل بین اعضای شورا و شهرداری 

نباید به سیستم شهری آسیب بزند.
دوگانگی شهرداری درگهان و سازمان منطقه آزاد

مرتضی فیروزی، رئیس دادگستری شهرستان قشم نیز در این مراسم ضمن تبریک به 
شهردار جدید درگهان عنوان کرد: شهردار جدید در یک مجموعه پرتنش آغاز به کار 
خواهد کرد زیرا دوگانگی شهرداری درگهان و سازمان منطقه آزاد چالش های خاص 

خود را دارد که این چالش ها با مدیریت به نفع مردم باید تمام شود.
وی افزود: اگر من شهردار یک شهر بشوم اول نماینده حقوقی مناسبی را به کار می گیرم 

چون این موضوع اهمیت زیادی دارد.
فیروزی در ادامه اظهار کرد: یکی از مراجعی که با دادگاه در رابطه با املاک و مسائل مالی 
درگیر است شهرداری است و باید در مکاتبات اداری و استعلام ها دقت نظر داشته باشد.

شهر درگهان با موضوعات و مشکلات پیچیده ای مواجه است
محمد محمدحسینی تختی، فرماندار شهرستان قشم هم در این مراسم اظهار کرد: بار 
سنگین مسئولیت این حکم بر دوش آقای رحیمی هلری خواهد بود و زین پس باید 

پاسخگوی مردم و خداوند باشند.
وی افزود: شهر درگهان با موضوعات و مشکلات پیچیده ای مواجه است.

فرماندار قشم با اشاره به مشکلات شهر درگهان عنوان کرد: از پاساژهای بدون استاندارد 
گرفته تا کوچه و معابر فرسوده و مشکلات اتباع در این شهر از مشکلات اصلی شهر 

درگهان هستند که نیاز به رسیدگی دارند.
در پایان این مراســم از زحمات خانم حسناء دریانورد در مدت سه ماه که مسئولیت 
سرپرستی شهرداری را عهده دار بودند با اهداء لوح سپاس، تقدیر و تجلیل به عمل آمد.

اقتصاد کیش-      مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی هرمزگان گفت: هم اکنون 
۷۴۹ طرح در شــهرک ها و نواحی صنعتی این استان در دست ساخت است که با 

بهره برداری از این طرح ها زمینه اشتغال حدود ۱۵ هزار نفر ایجاد می شود.
سید امیر امیری زاد   گفت : بهره برداری از این طرح های صنعتی کوچک و متوسط 
با حجم بالای اشــتغال، تحول بزرگی در ســطح شهر ها و اشتغال صنعتی استان 

هرمزگان رقم می زند.
وی بیان کرد: سال گذشته در زمینه خدمات نرم افزاری بحث عارضه یابی واحدهای 
صنعتی را شروع کردیم که ۱۶ طرح مورد ارزیابی قرار گرفت و خدمات کسب و 

کاری که در واقع در راستای رفع چالش ها بود، انجام شد.
ساخت و ساز هفت شهرک صنعتی در هرمزگان

مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی هرمزگان ادامه داد: در حال حاضر ۳۲ 
شــهرک ناحیه صنعتی مصوب در اســتان داریم که از این تعداد ۲۵ شــهرک به 

بهره برداری رسیده و هفت شهرک نیز در حال ساخت و ساز است.
.امیری زاد افزود: پیش بینی مان بر این اســت که این هفت ناحیه صنعتی امسال تا 
زمان سفر رییس جمهور به بهره برداری برسد که البته بخشی از این ها اکنون آماده 

واگذاری به سرمایه گذاران است.
وی ابراز کرد: با آماده سازی این نواحی صنعتی زمینه استخراج ۳۸۰ طرح صنعتی 

فراهم می شود.
این مسوول ادامه داد: در حال حاضر در این ۲۵ واحد شهرک صنعتی بهره برداری 
شــده نیز یکهزار و ۲۷۸ قرارداد با ســرمایه گذار منعقد شده که از این تعداد ۵۲۹ 
مورد به بهره برداری رسیده و اشتغال هفت هزار و ۲۳۶ نفری هم ایجاد شده است.

ایجاد هزار و ۶۰ شغل با احیای واحدهای صنعتی راکد در هرمزگان
مدیرعامل شــرکت شهرک های صنعتی هرمزگان با اشــاره به احیای واحدهای 
صنعتی راکد در اســتان گفت: به صورت مجموع تعداد ۴۸ واحد سال گذشته در 
این استان احیا شده و به شکل قابل توجهی رونق تولید و اشتغالزایی را به همراه 

داشته است.
امیری زاد گفت: ۲۵ واحد صنعتی از این تعداد در داخل شــهرک ها و ۲۳ واحد 
صنعتی نیز در خارج از شهرک ها و نواحی صنعتی هرمزگان احیا و راه اندازی شد.
وی ادامه داد: راه اندازی مجدد این واحدها، هزار و ۶۰ شغل جدید در واحدهای 

صنعتی هرمزگان ایجاد کرده است.
این مســوول تصریح کرد: احیای واحدهای راکد و بازگرداندن تولید به چرخه 
اقتصادی یک از سیاســت هایی است که مجدانه آن را پیگیری می کنیم و با تبیین 
چشــم اندازهای تولیدی به دنبال رشــد حداکثری صنایع کوچک و متوسط در 

استان هستیم.

 7۴9 طرحِ شهرک های صنعتی 
هرمزگان در دست ساخت است

 مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی هرمزگان:

اقتصاد کیش-       مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان با اشاره به اینکه موسسات رده 
بندی نقش مهمی در ارتقای کمی و کیفی تحقیقات دریایی دارند، خواستار راه اندازی 
یک مرکز آموزشی پیشرفته تخصص های دریایی در کنار یک مرکز تحقیقاتی در استان 

با مشارکت موسسات رده بندی شد.
حسین عباس نژاد در نشست با مدیرعاملان موسسات رده بندی کشتی ها اظهار کرد: 
موسســات رده بندی برای ارتقای ســطح آموزشی به ویژه در تخصص های ویژه که 
اختصاص به سازمان بنادر دارد، می توانند با کمک دانشگاه ها در راستای ارتقای کمی و 

کیفی تحقیقات دریایی رسالت اصلی خود را به درستی ایفا کنند.
وی بیان کرد: با تدابیری که در سال های گذشته برای ایجاد موسسات رده بندی در ایران 

انجام شد و سازوکارهای امروزی، ۲ موسسه رده بندی در ایران فعال هستند.
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان ادامه داد: با راه اندازی این موسسه ها در دوره گذر 
از تحریم های ظالمانه آمریکا، آسیب های کمتری متوجه صنعت حمل و نقل دریایی 
شــده و درحال حاضر با بالاترین استانداردهای جهانی فعالیت های خود را در پیش 

گرفته است.
وی اظهار کرد: برای اینکه به بالاترین سطح بین المللی برسیم نیاز است یک حرکتی 
تحولی جدیدی در این صنعت شکل بگیرد و لازمه به نتیجه رسیدن این مهم نیز قرار 
گرفتن بخش های مختلف در کنار یکدیگر با محوریت سازمان بنادر و شرکت های 

کشتیرانی معتبر و موسسه های رده بندی است.
.عباس نــژاد ابراز امیدواری کرد: با پایه ریزی مجموعه ای از اقدامات خدماتی، ایمنی، 
حفاظتی، آموزشــی و مطالعاتی می توان روزی که تحریم ها برداشته می شود، دنبال 
موسســات بین المللی خارجی نباشــیم بلکه خودمان بازار هدف را راه اندازی کنیم؛ 
بنابراین لازم است که سازمان بنادر و دریانوردی در تفاهم نامه  دوجانبه و چندجانبه این 

مساله را درنظر بگیرند.
وی با اشاره به آمادگی سازمان بنادر برای در اختیار گذاشتن فضای آموزشی در راستای 
ارتقای مباحث فنی حوزه دریانوردی، تصریح کرد: موسســات رده بندی با توجه به 
ظرفیت ها و ارتباطات بین المللی خود یک فضای مناسبی برای ارتقای سطح آموزشی 
به ویژه در تخصص های ویژه که اختصاص به سازمان بنادر دارد، می توانند با کمک 
دانشــگاه ها در راستای ارتقا کمی و کیفی تحقیقات دریایی رسالت اصلی خود را به 
درســتی ایفا کنند. مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان در این رابطه خواستار ایجاد 
یک مرکز آموزشی پیشرفته تخصص های دریایی در کنار یک مرکز تحقیقاتی در استان 

هرمزگان با مشارکت موسسات رده بندی شد.
مدیرعامل یکی از موسسه های رده بندی نیز در خصوص چگونگی فعالیت موسسات 
رده بندی محور با محوریت توسعه فعالیت های دیپلماسی منطقه ای گفت: موسسات 
رده بندی زمانی که توسط یک کشور تایید صلاحیت می شوند، تمام گواهینامه های فنی 
و قانونــی، کیفی و رده بندی آن ها که مجوز بهره برداری از انواع تجهیزات و خدمات 
است، در آن کشور مورد اطمینان دولت ها و بهره برداران قرار می گیرد. حسین صفری 
افزود: به همین منظور بحث دیپلماسی اقتصادی دریامحور از این جا شکل بگیرد که 
اگر موسسات رده بندی مورد حمایت قرار بگیرند که از سایر دولت ها تایید صلاحیت 

شوند،گواهینامه هایی که آن ها صادر می کنند در سایر کشورها نیز اعتبار دارد.

مرکز آموزشی پیشرفته »تخصص های 
دریایی« در بنادر هرمزگان ایجاد شود

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان:

اقتصاد کیش-      استاندار هرمزگان با اشاره به اینکه 
علمیــات  اجرایی ۴۰ کلاس درس در اســتان طی 
سال جاری با استفاده از ظرفیت های استانی آغاز شده 
اســت، گفت: وزارت آموزش و پرورش و نوسازی 
مدارس نیز باید طبق تفاهم نامه با استانداری به میزان 
مدارس احداثی یادشــده، مدرســه جدید در استان 

بسازند.
مهدی دوستی  در نشست شورای آموزش و پرورش 
هرمزگان افزود: سازمان نوسازی مدارس کشور باید 
طبق تفاهم نامه، هرچه اســتان بتواند کلاس درس 
احداث کند به همان میزان نیز از طریق اعتبارات ملی 

کلاس درس احداث کند.
وی بــا تاکید بر لزوم احداث هنرســتان تخصصی 
شــیلات در شهرستان ســیریک بیان کرد: احداث 
هنرستان تخصصی شیلات در شرق هرمزگان باتوجه 
به منابعی که در حوزه شیلات تخصیص پیدا کرده و 
توســعه ای که در هرحال انجام است، باید راه اندازی 

و تجهیز شود.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان با تاکید بر لزوم 
احداث هنرستان تخصصی نفت و پیگیری تخصیص 
اعتبارات مورد نیاز در پیگیری مصوبات نشست های 
پیشین، اظهار کرد: اداره کل راه و شهرسازی موظف 
است در راستای استانداردسازی فضاهای آموزشی 
مدارس و مراکــز غیردولتی در خصوص واگذاری 
زمیــن با کاربری آموزشــی به موسســان مدارس 
غیردولتی در استان اقدام کند و با توجه به اینکه سال 
تحصیلی به پایان رســیده و باید برای سال تحصیلی 

آینده آماده شویم، این مهم تسریع شود.
برگزاری گلریزان مدرسه سازی در هرمزگان

اســتاندار هرمزگان، با تاکید بر لزوم تامین انشعابات 
آب و برق مورد نیاز مدارس جدید احداث، ابراز کرد: 
به زودی گلریزان بزرگ برای افزایش مشارکت خیران 
در امر مدرسه ســازی اســتان برگزار خواهد شد که 
می توان بخشی از هزینه های تامین آب و برق مدارس 
را از این طریق تامین کنیم؛ ضمن اینکه بهره برداری از 
پروژه های جدید در اســتان می تواند بین سه دهم تا 
چهار دهم میانگین سرانه آموزشی استان را افزایش 

دهد.

وی گفت: نیروی زمینی ســپاه پاســداران انقلاب 
اســلامی بنا است ســه هزار و ۵۰۰ دستگاه کولر در 
مدارس مناطق محروم کشور توزیع کند که از این بین 
توانستیم سهمیه هزار دستگاه را برای استان بگیریم، 
بر همین اساس لازم است آموزش و پرورش استان 
پیگیری هــای لازم را انجام دهد تا کولرهای توزیعی 

حتی الامکان در استان خریداری شود.
دوستی در بررسی اقدامات انجام شده در رابطه با طرح 
اوقــات فراغت دانش آموزان نیز تاکیدکرد: در بحث 
اوقات فراغت لازم است کمتر به برنامه های مجازی 
پرداخته شود بلکه به ارائه محتوای فاخر آموزشی و 

تربیتی تحرکات دانش آموزان بها داده شود.
وی اضافه کرد: دانش آموزان باید برای تحقق تمدن 
نوین اسلامی تربیت شوند، چرا که میدان داران اصلی 

گام دوم انقلاب همین دانش آموزان هستند
تولید محتوای آموزشی برای معرفی قهرمانان و 

تاریخ هرمزگان
نماینده عالی دولت در اســتان هرمــزگان ادامه داد: 
آموزش و پرورش باید محتوای آموزشی تولید کند 
و تاریخ و قهرمانان تاریخ کشور و استان را با ابزارهای 
آموزشــی و پرورشــی به دانش آموزان معرفی کند، 
دانش آموزان باید قهرمانان خود را بشناسند، چرا که 
کشور ایران و استان هرمزگان با سابقه ۵۰۰ ساله ضد 

استعماری استانی غنی است .

وی همچنین بر لزوم اســتفاده از الگوهای موفق در 
دوره های اوقات فراغــت دانش آموزان تاکیدکرد و 
گفت: لازم است در طرح اوقات فراغت برنامه های 
بازدیــد دانش آمــوزان از صنایع برجســته چون 
پالایشگاه ها، صنایع فولاد و کشتی سازی نیز درنظر 

گرفته شود.
دوستی با تاکید بر رفع موانع پیش روی مسکن معلمان 
بیان کرد: در جایی که امکان دارد و مشکل زمین نیست 
سعی شود برای معلمان واحدهای ویلایی دیده شود.
استاندار هرمزگان در خصوص ارائه تسهیلات رفاهی 
بــه فرهنگیان نیز، افزود: در ایــن زمینه برای ازدواج 
فرزندان فرهنگیان سعی شود سالن های موجود برای 

برگزاری این مراسم ها در اختیار معلمان قرار گیرد.
دوستی با قدردانی از برنامه ریزی جهت اوقات فراغت 
دانش آموزان بیان کــرد: اداره کل آموزش و پرورش 
برنامه ای نیز برای اوقات فراغت دانش آموزان درنظر 

بگیرد.
کسب رتبه نخست هرمزگان در تصحیح اوراق 

امتحانات نهایی
وی با ابراز رضایت از فرآیند تصحیح اوراق امتحانات 
نهایی در حوزه های امتحانی، خاطرنشان کرد: استان 
هرمزگان رتبه نخســت کشوری در تصحیح اوراق 
دارد، ضمــن اینکه تمهیدات لازم برای تامین امنیت 

حوزه های برگزاری کنکور نیز اندیشیده شده است.

آغاز عملیات اجرایی احداث ۴۰ کلاس درس جدید 
در هرمزگان 


